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Aan de leden van de raad,

Op 10 september jl. heeft u besloten investeringsbudgetten beschikbaar te stellen voor 
(technische) ingrepen bij sportaccommodaties bij diverse buitensportverenigingen. Het gaat 
daarbij om de aanleg van (extra) kunstgrasvelden, het realiseren of herinrichten van 
parkeerplaatsen en aanbrengen verlichting ten behoeve van sportvelden. De investeringen 
waren vooral gericht op de voetbalverenigingen en de Honk- en softbalvereniging omdat 
daar de grootste budgetten mee zijn gemoeid. Bij andere buitensportverenigingen betreft het 
vooral wensen/maatregelen die gelijktijdig uitgevoerd kunnen worden met het onderhoud 
van de sportaccommodaties. Met deze brief willen u graag informeren over het vervolg. 

In het beheerplan Buitensportaccommodaties 2020-2024, dat u in het eerste kwartaal van 
2020 zult ontvangen, worden de eerder genoemde investeringsbudgetten verwerkt. Het 
Beheerplan maakt tevens inzichtelijk wat we doen aan beheer en onderhoud. 
Bij de behandeling van de investeringen voor de (buiten)sport is aangegeven om kritisch te 
beoordelen of -en zo ja, waar- veld/baanverlichting noodzakelijk is. We zijn, of gaan op korte 
termijn, daarover met de betrokken verenigingen in gesprek om niet zomaar overal 
verlichting aan te brengen. Daarbij worden afwegingen gemaakt over de (sport)technische 
eisen en normen, de capaciteit (noodzakelijke beschikbaarheid van trainings- en 
wedstrijdvelden) en de wensen van de vereniging.  

Graag willen we u ook op de hoogte brengen dat we -waar mogelijk- gebruik maken van 
beschikbare subsidie(s) om te investeren in sportaccommodaties. Voor 2019 is bij de 
Rijksdienst voor Ondernemend Nederland (RVO) hier ook subsidie voor aangevraagd. 

In het beheerplan vindt u naast het investeringsplan ook beleids- en beheerkaders. Met de 
beleidskaders beogen we zo uniform mogelijk om te gaan met alle buitensport-
accommodaties en is duidelijk wat iedere vereniging die daarvan gebruik maakt van de 
gemeente kan verwachten. De beheerkaders beschrijven hoe het beheer en onderhoud 
uitgevoerd wordt, ook op het gebied van duurzaamheid. Momenteel loopt de 
aanbestedingprocedure nog voor het reguliere onderhoud aan de sportvelden. De planning 
is dat dit december 2019 gegund kan worden. Uitgangspunt bij de aanbesteding is dat dit 
kan worden gegund voor het bedrag wat reeds in de meerjarenbegroting is opgenomen.

portefeuillehouder: Jansen, T. 
informatie: Peet de Koeijer
telefoon: 078 770 36 11
e-mail: pa.de.koeijer@zwijndrecht.nl
bijlagen:
ter inzage:

Brief aan de raad



Pagina

2 van 2

We begrijpen dat u het beheerplan al vóór de begrotingsbehandeling had verwacht. Mede 
door de nog lopende gesprekken en de aanbesteding gaat dat niet lukken. We zullen u in 
het eerste kwartaal van 2020 een beheerplan aanbieden met een compleet investeringsplan 
en een compleet beeld van het beheer en onderhoud. In dit beheerplan staat ook hoe met 
de wensen van de hockey, tennis, hand- en korfbal wordt omgegaan. Voor deze wensen is 
geen extra investeringsbudget benodigd, in ieder geval niet in 2020. 

Hoogachtend,

De secretaris, De burgemeester,


